

# TABLE OF CONTENTS

## 目 录

**The Correlation between Financial Indexes and Stock Prices in ChiNext**  
**(创业板公司财务指标与股价的关联性研究)**

M. XU, X. D. LIU..... 281

**Analysis of Air Quality in Environmental Key Cities in China**  
**(我国环保重点城市空气质量情况分析)**

J. Y. TANG, X. GAO..... 291

**Determination of Cost of Pipe Material in Water Supply and Drainage Pipework**  
**(给排水管道工程中管材造价的确定)**

J. K. DU, Y. Q. LI, H. C. SUN, Q. J. REN..... 297

**An Empirical Analysis of the Performance Evaluation of Health Based on Data  
 Envelopment Analysis—In Gansu Province**  
**(基于数据包络分析的卫生绩效评价——以甘肃省为例)**

X. BAI, N. LV, Y. D. LIN, J. J. DOU..... 305

**Influencing Factors of Regional Economic Development in Chang-Zhu-Tan City Cluster**  
**(长株潭城市群区域经济发展的影响因素)**

J. HOU, S. H. LI..... 313

**Is the Student Assistant Improving the Teaching Effect?**  
**(学生助教改进了教学效果吗?)**

C. X. LIU, S. Q. TANG, L. L. HE..... 321

**Forecast of Income Gap between Urban and Rural Residents in Hunan Province**  
**(湖南省城乡居民收入差距预测)**

W. X. QU, X. D. LIU..... 330

**Analysis and Forecast of Suzhou's GDP Based on ARIMA Model**  
**(基于 ARIMA 模型的宿州市 GDP 分析与预测)**

P. WANG..... 340

**Time Series Analysis for Precious Metals' Futures Price and Pilot for Selecting Futures Pool**  
**(贵金属期货价格的时间序列分析及期货池初期优选方案)**

Q. Y. HONG, Y. L. ZHUO, Y. T. ZHONG..... 350

**Statistical Diagnosis for Mean and Variance Models with Missing Data**  
**(缺失数据下均值与方差模型的统计诊断)**

F. Y. ZHU, Y. ZHENG..... 359